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Zápis ze zasedání Akademického senátu Právnické fakulty Masarykovy univerzity konaného dne 

20. února  2013  

Konání: 20. února  2013, 12.30 h 

Místo zasedání: Zasedací místnost děkanátu Právnické fakulty, místnost č. 109 

Přítomní senátoři učitelské komory:  

Kliková Alena, JUDr., Ph.D., Křepelka Filip, doc. JUDr., Ph.D., Kuchta Josef, doc. JUDr., CSc., 

Kyselovská Tereza, JUDr. Bc., Pařízková Ivana, JUDr., Ph.D., Radvan Michal, JUDr. Ing., Ph.D., 

Ronovská Kateřina, doc., JUDr., Ph.D., Sehnálek David, JUDr., Ph.D., Skulová Soňa, doc. JUDr., 

Ph.D., Večerková Eva, JUDr., Ph.D. 

Přítomní senátoři studentské komory:  

Kočišová Petra, Matějková Jiřina, Mgr., Nechvátalová Lucie, Mgr., Platovský Jiří, Strouhal Jakub, 

Šťastný Jakub 

Omluveni senátoři učitelské komory:  

Omluveni senátoři studentské komory:  

Antoš Ondřej, Chorvát Oliver, Bc., Šinská Colette, Zrůst Lukáš, BA (Hons) 

Omluveni senátoři v průběhu jednání: 

Hosté:  

Rozehnalová Naděžda, prof. JUDr., CSc. 

PROGRAM: 

1. Přivítání přítomných senátorů a hostů 

2.    Způsobilost Akademického senátu PrF MU jednat 

3.    Návrh programu jednání 

4.    Ustavení volební komise 

5.     Volba předsedy Akademického senátu PrF MU 

6.     Stanovení výše poplatků spojených se studiem pro ak. rok 2013/2014 

7.    Diskuse-různé  

8.    Usnesení 

9.    Závěr  

 

http://www.muni.cz/people/7929
http://www.muni.cz/people/185
http://www.muni.cz/people/35
http://www.muni.cz/people/12547
http://www.muni.cz/people/15006
http://www.muni.cz/people/13665
http://www.muni.cz/people/1826
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Ad. 1., 2. a 3.)   Zasedání AS PF MU zahájila dosavadní předsedkyně senátu přivítáním všech 

členů-senátorů a hosta. Současně konstatovala usnášeníschopnosti senátu. V úvodu navrhla program 

jednání, který byl jednomyslně schválen. 

Pro 16, proti 0, zdržel se hlasování 0.  

Ad. 4.) Volební komise byla ustavena: 2 členná  

                                                      z řad akademických pracovníků: JUDr. David Sehnálek, Ph.D. 

                                                              z řad studentů: Mgr. Lucie Nechvátalová 

Předsedou komise byl zvolen: JUDr. David Sehnálek, Ph.D. 

Pro 14, proti 0, zdržel se hlasování 2. 

 

Ad. 5.)  Volba předsedy Akademického senátu PrF MU 

Dosavadní předsedkyně Akademického senátu PrF MU předala slovo doc. JUDr. Josefu Kuchtovi, 

CSc., který navrhl kandidáta na funkci předsedy AS PrF MU pro funkční období let 2013 – 2014 - 

JUDr. Ivanu Pařízkovou, Ph.D.  Návrh byl prezentován za učitelskou komoru AS PrF MU, 

studentská komora prostřednictvím předsedkyně SKAS konstatovala, že na pozici předsedy AS PrF 

MU nikoho nenavrhuje. 

DISKUSE:  

V rámci diskuse vystoupili: 

V rámci diskuse k tomuto bodu nebylo připomínek. 

Předseda volební komise konstatuje usnášeníschopnost AS PrF MU k volbě předsedy. 

Dalším bodem programu jednání bylo hlasování senátu o návrhu. Senátoři jednotlivě 

přistupovali k volební komisi, před kterou se identifikovali a následně vložili hlasovací lístky do 

uzavřené a zapečetěné hlasovací urny. 

UKONČENÍ  VOLBY 

Předseda volební komise podal zprávu o výsledku hlasování Akademického senátu PF MU: 

Volby se zúčastnilo 16 senátorů. 

Odevzdáno 16 hlasovacích lístků, 14 platných, 2 neplatné. 

Z toho pro I. Pařízkovou 7 pro, 0 proti, 7 se zdrželo hlasování. 

Vzhledem k tomu, že předseda je zvolen nadpoloviční většinou všech členů senátu v tajném 

hlasování a tohoto nebylo dosaženo, bylo přistoupeno k druhému kolu tajných voleb, kde je  

výsledek  hlasování  následující: 
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Volby se zúčastnilo 16 senátorů 

Odevzdáno 16 hlasovacích lístků, 16 platných, 0 neplatný. 

Z toho pro I. Pařízkovou 9 hlasů, 0 proti, 7 se zdrželo hlasování.  

Navrh usnesení : 

Předseda AS PF MU nebyl zvolen, a proto se volba bude opakovat 27.02.2013. V době nezvolení 

předsedy AS PrF MU jej zastupuje předseda učitelské komory AS PrF MU JUDr. David Sehnálek, 

Ph.D., a tímto se tento zastupující předseda UK AS PrF MU ujal řízení zasedání AS PrF MU. 

 

Ad. 6.) Stanovení výše poplatků spojených se studiem pro ak. rok 2013/2014 

Návrh předložila děkanka prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. a na zasedání akademického 

senátu jej rovněž představila s tím, že se jedná o poplatky spojené se studiem v Mgr. a Bc. 

studijních oborech, přičemž v bodě a) dochází k navýšení poplatku za prodlouženou dobu studia o 

800,-Kč, z částky 14 200 Kč za započatých 6 měsíců studia v akademickém roce 2012/2013 na 

částku 15 000 Kč za započatých 6 měsíců studia. Paní děkanka konstatovala, že v rámci tohoto 

navýšení je reagováno na celouniverzitní výši poplatků, která v tomto bodě není na žádné fakultě 

univerzity nižší než 15 000,-Kč. Sama paní děkanka se k této poplatkové povinnosti nepřiklání 

pozitivně. Poplatky za další studium a za studium v doktorském studijním programu 

uskutečňovaném v cizím jazyce zůstávají stejné jako v akademickém roce 2012/2013, tedy výše 

poplatku za další studium zůstává na 0,-Kč za semestr a za studium v doktorském studijním 

programu v cizím jazyce na 2 500, -€ za akademický rok.    

V rámci diskuse vystoupili: 

V rámci diskuze byl vznesen dotaz na možnost prominutí poplatků, popřípadě snížení či splátkový 

kalendář.  

Paní děkanka reagovala, že splátkový kalendář je v její  režii, ale ostatní prominutí, apod., je 

v rámci rektorátu, děkan pouze doporučuje. 

Doc. Křepelka konstatoval, že na jiných fakultách v rámci univerzity, přistoupili až na nejvyšší 

možné částky. 

Návrh usnesení: 

 

Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal bez výhrad stanovení 

výše poplatků spojených se studiem pro ak. rok 2013/2014 

 

Pro 16, proti 0, zdržel se hlasování 0.  

Ad. 7.)  Diskuse-různé  

V rámci diskuze byl vznesen panem Platovským dotaz na mechanismus vyhodnocování předmětové 

ankety, konkrétně, zda učitelé mají přístup k hodnocení zadaným studentům. V rámci diskuze bylo 

konstatováno, že učitelé takový přístup mají. Závažné podněty pak jsou řešeny vedením fakulty. 

Vyhodnocení a reflexe podnětů běžných studentů je na úvaze dotčeného akademika. 
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Dále byl vznesen dotaz, zda se uvažuje o rekonstrukci přednáškových místností č. 136 a 140. Dr. 

Sehnálek reagoval, že zřejmě není dostatek financí na takovou činnost. Nicméně, z vedení nebyl 

nikdo na diskuzi přítomný, takže dotaz bude vznesen znova až za jejich přítomnosti.    

Ad. 8.)   Usnesení 

Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity na svém řádném zasedání 

konaném dne 20. února 2013 projednal bez výhrad:  

 

1. Stanovení výše poplatků spojených se studiem pro ak. rok 2013/2014 

Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném dne 20. února 2013 nezvolil 

předsedu AS MPF MU. 

Pro 15, proti  0, zdržel se hlasování  1. 

Ad.  9.)   Na závěr předseda UK AS PrF MU poděkoval přítomným za účast a popřál hodně zdaru 

v budoucí práci senátora. 

 

V Brně dne 20. února 2013 

 

 

Zapsal: JUDr. David Sehnálek, Ph.D., předseda UK AS PrF MU 

Revize: Mgr. Lucie Nechvátalová, předsedkyně SK AS PrF MU 

 

 

 

 

 

 

 

 


